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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A súlyosan, halmozottan fogyatékos gyermekek nyári 
táboroztatásáról és felügyeletéről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nyár  közeledtével  az  óvodák  és  iskolák  bezárásával  nagyobb  felelősség  hárul  a  szülőkre
gyermekeik elhelyezése miatt. Ezt sokszor az intézmény napközikkel vagy nyári táborokkal segíti.
Ezzel  kapcsolatban  érkezett  megkeresés  hozzánk,  amely szerint  az  egészséges  vagy az  enyhén
fogyatékos  gyermekek  táboroztatására  van  mód  és  támogatás,  addig  a  súlyos,  halmozottan
fogyatékos gyermekek esetében ez korlátozott. Ez különösen aggasztó, mivel a súlyosan fogyatékos
gyermekeket  nevelő  szülőkre  az  év  többi  napján  is  nagyobb  teher  hárul.  Párttársam az  üggyel
kapcsolatban helyi önkormányzathoz fordult segítségért, ahol azt a választ kapta, hogy csak olyan
gyermekek  szünidei  ellátását  tudják  biztosítani  a  férőhely  és  a  szakmai  képzettség  miatt,  akik
valamilyen szinten önellátásra képesek. 

A súlyosan  és  halmozottan  fogyatékos  gyermekek egész  nyárra  kiterjedő felügyeletéhez  állami
segítségre lenne szükség, mert ezt intézményi szinten nem képesek megszervezni, nem várható el
tőlük ennek megoldása. Így legfeljebb rövidebb időszakban táboroztatnak.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Hogyan lehet megoldani a súlyos,  halmozottan fogyatékos gyermekek egész nyárra kiterjedő
felügyeletét?

2.  Terveznek-e  segítséget  nyújtani,  új  koncepciót  kidolgozni  a  súlyos,  halmozottan  fogyatékos
gyermekek táboroztatására és ezt ismertetni az érintett intézményekkel és a szülőkkel?

Válaszát várva.



Budapest, 2021.05.18.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP
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